
De VVD Rijswijk heeft geconstateerd dat het college heeft toegezegd, recentelijk tijdens het forum 
van 3 december jl, de regels voor lokaal maatwerk voor de toewijzing van woningen voor einde van 
2019 (dus voor invoering per 1 januari 2020) aan de raad zouden worden gestuurd. De vaststelling is 
in beginsel een zaak van B&W, maar door de gedane toezegging is dat thans anders. Die toegezegde 
termijn is inmiddels ruim verstreken, en de regels zijn inmiddels in werking getreden. 

Ik verzoek het College mondeling toelichting geven op de vraag waarom de regels niet aan de Raad 
zijn gestuurd? En kan het College daarbij ook ingaan op stand van zaken rondom de afspraken met de 
corporaties waarvan het lokaal maatwerk onderdeel is.
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